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Zápisnica 
z 11.  zasadnutia Mestského zastupiteľstva Spišská Stará Ves 

dňa 27. júna 2024  v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Spišskej Starej Vsi 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu.  

2. Procedurálne otázky, schválenie overovateľa zápisnice, zapisovateľa.  

3. Kontrola plnenia uznesení.  

4. Návrh plánu kontrolne činnosti hlavného kontrolóra mesta Spišská Stará Ves na II. polrok 2024.  

5. VZN č. 3/2024 o sociálnych službách. 

6. VZN č. 4/2024 o určení  výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v spojenej  škole. 

7. Záverečný účet mesta za rok 2023. 

8. Správa audítora o overení účtovej závierky k 31.12.2023 – Spojená škola. 

9. Výročná správa Mestského podniku Spišská Stará Ves s. r.o. za rok 2023. 

10. Zmena nájomcu mestského nájomného bytu v bytovom dome na ulici Štúrova 574/46. 

11. Pridelenie mestského nájomného bytu v bytovom dome na ulici Štúrova 574/44. 

12. Pridelenie mestského nájomného bytu v bytovom dome na ulici Štúrova 580/171. 

13. Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Milan Jabrocký. 

14. Slovak Parcel Servise s. r . o. – žiadosť o prenájom pozemku.  

15. Rôzne. 

16. Interpelácie. 

17. Záver. 

 

K bodu 1.  

Otvorenie. 

      Rokovanie MsZ otvoril a viedol Ing. Ján Kurňava,  primátor mesta.   Konštatoval,  že  prítomní sú  

6 poslanci – Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Zadjora, poslanci  Krempaský  a Mláka sa  

ospravedlnili, poslanec Výrostek príde neskôr. Privítal  prítomných,  oboznámil  ich  s programom 

rokovania a navrhol zmenu programu  - Správu o kontrole z bodu Rôzne presunúť za bod č.  7. Program 

bol 6 prítomnými poslancami  schválený.     

 

K bodu 2. 

Procedurálne otázky, schválenie overovateľa a zapisovateľa. 

Primátor za overovateľa zápisnice navrhol poslanca Jozefa Graindu, návrh bol 6 hlasmi za  

prítomných poslancov schválený. Za zapisovateľku bola určená Viera Jurkovičová.  

 

K bodu 3.  

Kontrola plnenia uznesení. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Hl. kontrolór – uviedol, že na poslednom zasadnutí MsZ  boli prijaté uznesenia 17-25, boli podpísané 

a zverejnené, neboli zistené žiadne nedostatky a rozpory v uzneseniach. Bolo prijaté jedno ukladajúce 

uznesenie, ktoré ostáva naďalej v sledovaní, ako aj uznesenia neschvaľujúce predaj pozemkov - ostávajú 

v sledovaní, spolu s ďalšími uzneseniami, kvôli plneniu ďalších úloh z nich vyplývajúcich.   

K tomu bolo  jednomyseľne 6 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 26/3-6/24.   

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 4.  

Návrh plánu kontrolne činnosti hlavného kontrolóra mesta Spišská Stará Ves na II. polrok 2024. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  
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Hl. kontrolór – doplnil, že plán sa robí 2x ročne z súlade so zákonom o obecnom zriadení, bol riadne 

zverejnený, sú v ňom navrhnuté tematické kontroly,  tiež môžu byť urobené kontroly z podnetu primátora 

alebo poslancov MsZ ako aj na vlastný podnet, informoval aj o ďalších činnostiach hl. kontrolóra. 

Schválenie plánu je zároveň záväzným poverením na vykonanie kontrol.  

Na rokovanie MsZ prišiel poslanec Výrostek.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 27/3-6/24.   

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 5.  

VZN č. 3/2024 o sociálnych službách. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor  - uviedol, že bolo potrebné  doplniť  VZN o sociálnych službách o novú službu – denný stacionár 

- § 7 – pobyt, strava.  

Krettová – komisia sa podrobne zaoberala predloženým návrhom, celý proces od podávania žiadosti, cez 

sociálne a zdravotné posudzovanie, rozhodovanie bol vysvetlený p. Jurkovičovou. Schválenie VZN je 

nevyhnutný krok ku otvorenie denného stacionára, komisia navrhuje schváliť.  

VZN č. 3/2024 bolo jednomyseľne 7 hlasmi za prítomných poslancov schválené.  

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 
K bodu 6.  

VZN č. 4/2024 o určení  výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v spojenej  škole. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor  – dodal, že ide o malú zmenu, pobyt v MŠ ostáva, počas šk. prázdnin – 30,-- €. Je potrebné 

rozhodnúť pri akom počte detí bude otvorená prevádzka MŠ, pri nízkom počte 5-6 detí je neekonomické 

prevádzkovať triedu. Zmeny sú v poplatkoch za ZUŠ, rozdelené aj podľa trvalého  pobytu dieťaťa – 60 % 

detí je dochádzajúcich, niektoré ani nie sú žiakmi staroveskej ZŠ, nie je korektné, aby mesto dotovalo detí 

z iných obcí, keď obce neprispievajú na prevádzku. Tiež sú upravené poplatky, keď dieťa navštevuje viac 

odborov, štát prispieva len na jedno dieťa bez ohľadu na počet navštevovaných odborov. Uviedol príklady 

poplatkov aj z iných miest.  

Zadjora -  navrhol príspevok v CVČ zvýšiť na 3,-- €, reálne krúžky sú 8 mesiacov.  

Primátor – CVČ nefunguje. Treba uplatniť princíp podobne ako v ZUŠ – podľa trv. pobytu detí, obce tiež 

neprispievajú na činnosť CVČ. Každá obec dostáva z podielových daní príspevok na CVČ, ale mestu 

neprispievajú. V prípade, že obec neprispeje, poplatok za krúžok uhradí rodič, alebo budú prijaté len detí 

zo Spišskej Starej Vsi.    

Riaditeľka SŠ -  krúžky sú len pod školou nie cez CVČ,  nie je ani zamestnanec, ide len o mzdy vedúcich 

krúžkov. 

Krettová – komisia privítala túto úpravu, pýtala sa na priestory CVČ, ktoré využíva ZUŠ. Tiež sa 

informovala o tanečný odbor – či sa vyučuje len folklór.  

Výrostek – komisia tiež súhlasí s navrhovanou úpravou. 

Riaditeľka – vyučujú sa všetky tance podľa učebných osnov a ročníkov, avšak prevažne folklór.  

Hl. kontrolór – pýtal sa na výber poplatkov za krúžky. Urobil prepočet vybratých poplatkov za krúžky na 

počet detí, Krúžky sú platené aj zo vzdelávacích poukazov, navrhuje u detí, ktoré odovzdajú vzd. poukaz 

znížiť poplatok za krúžok – upraviť vo VZN.  

Riaditeľka – zatiaľ v hotovosti, ide to veľmi ťažko, najlepšie by bolo jednorazovo na účet. V krúžkoch nie 

sú všetky deti, nie je ani povinných 60 hodín na krúžok. Nie všetky deti odovzdávajú vzd. poukaz do školy. 

Švienta – vie, že všetky deti odovzdávajú vzd. poukazy do školy.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 28/3-6/24.   

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 
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Hl. kontrolór – navrhol formu úhrady poplatkov uviesť vo VZN jednotne  pre všetky organizačné zložky 

a súčasti školy rovnako.  

V ďalšej časti poslanci, primátor a hl. kontrolór  podrobne riešili problém prevádzky MŠ počas šk. 

prázdnin, poskytovanie stravy a možnosť odhlásenia, hranica počtu detí, kedy sa bude MŠ prevádzkovať, 

úhradu poplatku za prevádzku v MŠ, povinné zatvorenie prevádzky MŠ  z dôvodu dezinfekcie – 3 týždne, 

chorobnosť detí a zneužívanie chorobnosti aj personálom MŠ. Problém uzavrel primátor – jednoznačné 

prevádzka počas prázdnin musí byť efektívna, hospodárna a úsporná. Pripravuje sa reforma financovania 

MŠ, od 1. 1. 2025, je možné, že tieto poplatky už nebudú ani aktuálne, nebudú sa vyberať.     

VZN č. 4/2024 bolo jednomyseľne 7 hlasmi za prítomných poslancov schválené.  

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 7.  

Záverečný účet mesta za rok 2023. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor   – doplnil, že je tu prehľad bežných a kapitálových príjmov a výdavkov, tiež spojená škola podľa 

jednotlivých zložiek.  Rozpracované aktivity, čo do budúcna. Stavy účtov, záväzky, vývoj dlhu – úver na 

nájomné bytové jednotky, tie splácajú nájomníci, mesto má jeden kapitálový úver, kde je predpoklad 

splatenia za rok. Informoval tiež o rezervnom fonde.  

Hl. kontrolór – stanovisko bolo spracované na podklade predloženého návrhu.. Schválený rozpočet sa 

kontroluje, pracuje sa s ním, 7x bol menený. Čerpanie bežných príjmov a výdavkov je s prebytkom. 

V kapitálových je schodok – mesto viac preinvestovalo. Informoval o vylúčení dotácii z výsledku rozpočtu, 

tiež o rezervnom fonde, aktívach, pasívach. Konštatoval, že dlhy sú na dobrej úrovni – zákonný limit 

ukazovateľ je 60 %,  mesto má 0,9 %, pri splátkach je to až do 20 %, mesto má 5,77 %. Audit bol vykonaný. 

Návrh bol zákonným spôsobom zverejnený. Odporúča schváliť záverečný účet bez výhrad.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 29/3-6/24.   

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 8.  

Správa hl. kontrolóra o výsledku kontroly 

Správa audítora o overení účtovej závierky k 31.12.2023 – Spojená škola. 

Presunutý bod z bodu Rôzne - Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou 

materiálov   z  rokovania MsZ.  

Hl. kontrolór – bola vykonaná plánovaná kontrola vlastných príjmov spojenej školy – poplatky 

rodičov a iné ostatné príjmy za stravovanie, celkové príjmy v porovnaní s výdavkami. Uviedol, že 

účtovanie nebolo korektné, nebol upravovaný rozpočet, účtovníctvo na konci roka bolo opravované 

dokladmi, sú rozdiely medzi príjmami a vykazovanými údajmi, medzi príjmami a výdavkami. Sú rôzne 

čísla. Nesprávne účtovanie, musí sa to opraviť. Rozdiely nie sú vysoké, ale podľa jednotlivých úsekov a  

zdrojov peňazí je evidentné nesprávne účtovanie, porušený zákon o účtovníctve. Prenájom telocvične – 

príjmy bez zmlúv alebo na základe starých zmlúv bez úpravy výšky nájmu. Je to celé komplexne 

spracované, vie sa, čo treba opraviť.  

Výrostek – za komisiu – je toho viac než dosť. Žiada stanovisko riaditeľky – ako sa to mohlo stať, či 

zodpovedná osoba je spôsobila vykonávať túto činnosť, či bol uplatnený postih a ako sa uvažuje do 

budúcna.  

Riaditeľka – ku telocvični uviedla, že zmluvy nie sú staré, resp. aktualizované v septembri. Je to v poriadku, 

nemali by byť s tým problémy. K ostatným zisteným nedostatkom uviedla, že ju to mrzí, a tak ako žiaci 

majú šancu na nápravu, tak aj účtovníčke je treba dať možnosť nápravy, je to pracovníčka zodpovedná, 

mala rodinné aj osobné problémy. Problém aj s programom URBIS. Uvedomuje si, že aj sama je za to 

zodpovedná. Sú to veci a prešľapy, ktoré je potrebné dať do poriadku, a už sa na tom aj pracuje. Nechce to 

ospravedlňovať, ale chce, aby to opravila ona sama. A ak následne budú zistené nedostatky, potom budú 

vyvodené aj personálne dôsledky. Je to problém, ktorý sa dá vyriešiť.   
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Primátor – konštatoval z vlastnej skúsenosti, na konkrétny prípad už po kontrole, keď boli predložené 

rozdielne údaje. Vyhovoriť sa na program - aj mesto malo s tým problémy, ale to bolo už skôr. Takýto 

prístup je neúnosný. Chyby sa robia, čo sa dá pochopiť aj vysvetliť, ale nie takýto stav. Pýtal sa, či sa 

ekonómka škola zúčastňuje školení, ako pracuje na sebe. Čísla a zistenia aj audítorky nepustia. Celý 

rozpočet, účtovníctvo školy nemá žiadnu výpovednú hodnotu, nič nesúhlasí. Sú to naše spoločné peniaze, 

chceme, by to všetko fungovalo. Ale potrebujeme, skutočné, pravdivé, relevantné údaje. Všetko je 

evidované, kontrolovateľné. Škola hospodári s oveľa vyššími financiami ako mesto, nie je prípustné, aby 

to takto ďalej pokračovalo. Mesto bolo vždy ochotné pomôcť, poradiť. Zistení je veľa, palicu však neláme. 

Primátor ani MsZ nie  je kompetentné riešiť pracovno-právny vzťah ekonómky. Len treba vedieť dokedy 

dať šancu na nápravu, ako sa dosiahne pokrok. Každý pohyb, faktúra,  musí byť zaúčtovaný na príslušnú 

zložku, súčasť školy, aby bolo kedykoľvek jasné, aký je stav na konkrétnej zložke, čo uviedol na 

konkrétnych prípadoch mesta – všetko sa vie prehľadne ukázať, čo v škole v súčasnosti je možné ani podľa 

organizačných zložiek ani súčasti školy.   

Hl. kontrolór – uviedol, že len a len kontrolovať. Vyjadril sa ešte ku telocvični, kde bol príjem vykázaný 

3 479,-- €,  ale dokladovo len 1 794,-- €. Všetko musí byť účtované na konkrétnu zložku. Ďalšie pôsobenie 

sa vykryštalizuje. Už ani tento rok sa nebude dať celkom dobre opraviť, zle sú už nastavené počiatočné 

stavy. Je potrebná dokladová inventúra. Každý jeden deň musí byť jednoznačný, preukázateľný skutkový 

stav s účtovnou evidenciou, účtovníctvo musí byť verný obraz stavov. Záver musí urobiť štatutár, následne 

zriaďovateľ, MsZ.  

Riaditeľka – veci ušli, nevie to skontrolovať. Nechce sa ospravedlňovať.  

Zadjora – poukázal, na poplatok za telocvičňu – futbalisti majú uhradené, ale v evidencii to nie je.  

Riaditeľka – uviedla, že je to v poriadku, úhrada bola zaúčtovaná po kontrole.  

Primátor – ku správe audítora – tiež zistené nedostatky, avšak ešte nebola kontrola ukončená, nebol 

ukončený audit mesta a výročná správa mesta.   

K tomu boli  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 30/3-6/24 a 31/3-6/24.   

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 9.  

Výročná správa Mestského podniku Spišská Stará Ves s. r.o. za rok 2023. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor -  v správe je uvedený predmet činnosti, vyčíslené náklady a výnosy.   

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 32/3-6/24.   

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 10.  

Zmena nájomcu mestského nájomného bytu v bytovom dome na ulici Štúrova 574/46. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor - uviedol, že v minulosti bol byt pridelený dcére žiadateľov, ktorá žije v zahraničí, žiadatelia v byte 

bývajú od začiatku nájmu.  Nejde o nič, nič sa nemení, len sa zmenia nájomcovia. Mohli by požiadať aj 

o príspevok na bývanie.  

Prednostka – žiadateľom v minulosti nemohol byť byt pridelený, nespĺňali podmienku príjmu.  

Škantár – pýtal sa, ako sa to rieši vo VZN.  

Primátor – je to kompetencia MsZ, keď neschvália, nič sa mení, nájomcom ostáva dcéra, tak ako to bolo 

doteraz.  

Frankovská – pozná žiadateľov, osobne súhlasí so zmenou, len aby sa to nestalo pravidlom do budúcnosti, 

aby sa takýmto spôsobom nevzdávali aj iní v prospech niekoho. 

Švienta – tiež sa obáva podobných prípadov v budúcnosti, aby sa nespustila reťazová reakcia 

a poukazovanie  na tento prípad.  

Primátor – žiadatelia v byte bývajú od začiatku nájmu, je  to na rozhodnutí MsZ, MsÚ nemôže rozhodnúť.  
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Výrostek – pravidlá prideľovania bytov sú stanovené, rozhoduje MsZ. Osobne je za akceptovanie tohto 

vzdania sa, výpovede.  

K tomu bolo  6 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 33/3-6/24.   

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Výrostek,  Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: Švienta, nehlasoval: 0 

 

K bodu 11.  

Pridelenie mestského nájomného bytu v bytovom dome na ulici Štúrova 574/44. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Grainda – uviedol, že bod 12 a 11 je potrebné zmeniť poradie podľa dátumu podania výpovede z nájmu. 

Všetky žiadosti o pridelenie bytu sú aktuálne.   

Frankovská – súhlasí so zmenou poradia  bodov programu.  

K tomu bolo  6 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 34/3-6/24.    

Hlasovanie: za: Grainda, Krettová, Škantár, Švienta, Výrostek,  Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: Frankovská, nehlasoval: 0 

 

K bodu 12.  

Pridelenie mestského nájomného bytu v bytovom dome na ulici Štúrova 580/171. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Grainda – podobne ako v predchádzajúcom bode. 

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 35/3-6/24.    

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Výrostek,  Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 13.  

Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Milan Jabrocký. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – uviedol, že ide o opakovanú žiadosť. Vysvetlil o aký pozemok ide.  

Výrostek – za komisiu vyjadril nesúhlas s predajom. 

Krettová, Zadjora -    za komisie tiež vyjadrili nesúhlas s predajom.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 36/3-6/24.    

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Výrostek,  Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 14.  

Slovak Parcel Servise s. r . o. – žiadosť o prenájom pozemku.  

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – firma podala žiadosť, ide o ďalší balíkomat v priestore pri dome služieb. Žiadosť je doplnená 

špecifikáciou a obrázkovou prílohou.  

Výrostek, Krettová, Zadjora – za komisie vyjadrili súhlas s predajom. 

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 37/3-6/24.    

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Výrostek,  Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

  

K bodu 15. 

Rôzne. 

1. Primátor informoval o:   

a) návrh na ocenenie pri príležitosti Dní mesta –Cenu primátora mesta:  

Pavol Garaj, Stanislav Škantár st., Helena Minčíková, Mgr. Mária Dračková, Peter Chmura, 

Daniel Výrostek – zároveň uviedol odôvodnenie návrhu 

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 38/3-6/24.    

Hlasovanie: za: Grainda, Frankovská, Krettová, Škantár, Švienta, Výrostek,  Zadjora  
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        proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

b) ZFS – mesto ako spoluorganizátor – dal poslancom na zváženie, či má mesto aj naďalej 

pôsobiť ako spoluorganizátor ZFS, keď nemá žiadny dosah na organizáciu, zo strany občanov 

bolo dosť kritický postrehov – strava pre účinkujúcich, programy. Mesto nevie ovplyvniť ani 

sobotu ani nedeľu, ale znáša kritiku aj za tieto dní. Piatok robí mesto vo vlastnej réžii na vlastné 

náklady. Program určite nie vždy vyhovie všetkým. Mesto sa podieľa aj finančne – stánky, 

lavičky, a pod.,  pričom občania mesta platia vstupné, ale občania Lechnice a Červeného 

Kláštora nie. Pýta sa, či má mesto hazardovať so svojou značkou ako spoluorganizátor. 

Porovnal ZFS ku Goralským slávnostiam v Ždiari, ale poukázal aj na výšku vstupného.   

Škantár – nevie sa vyjadriť k sobote, ale nedeľný program , jemne povedané, minimálne ústup   

z programu m. r.  

Výrostek – neskončiť to tak jednoznačne, za rok sa môže veľa zmeniť. Zastrova prisľúbila 

pomerne vysokú finančnú podporu, ale s podmienkou zmeny priestoru pod Tri koruny, kde 

boli väčšie možnosti  - iné atrakcie, a tiež ponuka stánkového predaja, či gastroobčerstvenia.  

Primátor – vrátenie sa do priestoru v Pieninách je problém, tam boli nevyhovujúce podmienky 

pre súbory a účinkujúcich, tiež hygienické zariadenia, chodníky. Ďalší problém  je ďalšia 

existencia Podtatranského osvetového strediska, PSK dáva návrh na zrušenie, ale nie všetkých 

osvetových stredísk.   

Švienta – stotožňuje sa s názorom p. Výrosteka, možno skôr tlačiť vrátiť ZFS späť, aj nočný 

program do NKP, nádvorie.  

c) Investičné akcie - schválené projekty rekonštrukcia telocvične a kultúrneho domu, čaká sa na 

zmluvy, následne realizácia, tiež schválená rekonštrukcia fitnescentra cez PSK, mesto požiada 

cez výzvu najmenej rozvinutých okresov aj o vykrytie rozdielu financií - realizácia by bola  

cez mestský podnik, čaká sa na výzvu MAS – rekonštrukcia parkoviska pri zdravotnom 

stredisku a nadstavbu školskej jedálne, na Dni mesta mesto tiež získalo dotáciu z PSK, 

dokončený je zberný dvor a kompostáreň.  

Riaditeľka – vyjadrila spokojnosť s prevádzkou zberného dvora. 

2. Frankovská – poďakovanie mestu a p. Graindovi za dobrú spoluprácu pri organizácii Dni detí 

a pochvala, konštatovala pozitívnu veľkú zmenu oproti organizácii m. r.  

 

K bodu 16. 

Interpelácie.  

1. Frankovská -  podnet od občanov – občania by chceli využívať mestský park na oddych, ale je 

tam veľmi veľa mravcov, či sa s tým dá  niečo urobiť, či by to bolo ekonomicky náročné.   

2. Škantár – skládka pneumatík/hromadenie pri vstupe do mesta na parkovisku pri bývalom 

lyžiarskom vleku – či sa s tým dá niečo robiť.  

Primátor – je to súkromný pozemok, nie je to nebezpečný život ohrozujúci odpad. Mesto môže 

vlastníka pozemku vyzvať, zistiť či je to jeho odpad, či mu to tam nosia iní, prípadne aby si 

obmedzil prístup na pozemok.   

   

K bodu 17. 

Záver.  

Rokovanie MsZ ukončil primátor, poďakoval prítomným za účasť.  Pozval všetkých na Dní mesta. 

  

  

                    Ing. Ján Kurňava                                                           Mgr. Anna Horníková  

                     primátor  mesta                                                                prednostka MsÚ 

 

 

Overovateľ:   Jozef Grainda                  ................................ 

 

Zapisovateľ:  Viera Jurkovičová            ................................. 


